
Valtuustoaloite 27.5.2024

Ulkolajien talviharjoitteluhallin ohjausryhmä

Kuten valtuutettu Hakala valtuustokysymyksessään toteaa, ovat kesälajien talviharjoitteluolosuhteet

jo pitkään olleet heikot.

Kuten valtuutettu Hakala myös kysymyksessään toteaa, on näiden lajien harjoitushallille varattu täksi

vuodeksi investointisuunnittelun rahoitus.

Kun tuo investointisuunnitelma, toivottavasti pian, valmistuu, ei aikaa ole enää hukattavaksi, vaan

hanketta tulee edistää johdonmukaisesti ja päättäväisesti.

Jokainen hukattu talvi heikentää käyttäjäseurojen toimintaedellytyksiä ja syrjäyttää lapsia sekä nuoria

tärkeän, turvallisen ja terveellisen harrastuksen parista.

Investointisuunnitelmasta on vielä pitkä tie hallin käyttöönottoon ja monia mutkia edessä, kuten

rahoitusmalli, tarkemmat rakentamisen suunnitelmat ja esimerkiksi mahdolliset kaavamuutokset.

Nämä kaikki täytyy selvittää ja tehdä kaikkia osapuolia kuunnellen, osallistaen ja sidosryhmien

tarpeet huomioiden.

Kokemus yhdessä tekemisestä myös sitoo osapuolia hankkeeseen ja kehittää osapuolten välistä

ymmärrystä, kunnioitusta ja vuorovaikutusta.

Näillä saatesanoilla jätän seuraavan valtuustoaloitteen:

Minä sekä aloitteen allekirjoittaneet valtuutetut esitämme, että kesälajien talviharjoitteluhallin

edistämiseksi perustetaan ohjausryhmä, johon kutsutaan ja osallistetaan kaupungin

virkahenkilöstön, käyttäjäseurojen sekä poliittisen päätöksenteon tarvittavat henkilöt.

Aloitteen tarkoituksena ei ole viivyttää käynnissä olevia prosesseja hallin investointisuunnitteluun

liittyen, eikä aloitteeseen vastaamisen valmistelun tule viivyttää prosessin etenemistä.

Hyvinkäällä 27. 5.2024

Janne Bruun

Kaupunginvaltuutettu
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